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Jeg er en mann 45år, altså midt i livet. Jeg har i hele mitt liv benyttet meg av Østmarka, både sommer 
som vinter. 
Det har vært utallige netter tilbrakt i Østmarka og mine barn har også nå blitt så store at de selv er 
flittige brukere av skogen. Jeg får akkurat den rekreasjonen jeg trenger hver gang jeg passerer grensen 
inn i marka. 
 
Det skal sies at de først 25 årene av mitt liv var det kun fotbaserte turer, før jeg for 15-20 år siden ble 
introdusert for bruk av sykkel på de samme turene. Noe som resulterte i at jeg fikk se ennå mer av den 
fineste skogen i Oslo. 
I snart 20 år har jeg og mine venner syklet Østmarka på kryss og tvers og etter flere tusen turer har jeg 
ennå til gode å havne i en situasjon hvor «vi» syklister er til hinder for noen. Har utelukkende positive 
opplevelser, og sjelden møter man på hyggeligere mennesker en de du møter i skogen. 
 
Skulle dette bli erklært nasjonalpark, vil det ramme så ufattelig mange mennesker som har livsviktige 
verdier av å kunne bruke skogen til akkurat det de vil og liker best. Livskvalitet skapes i den skogen, og 
slik jeg ser det, så har det gått veldig fint i 2023år, og ser ingen grunn til at det skal forandres. Hvem har 
mer rett til å bruke den skogen en andre? 
Er det neste at barnevogn også skal forbys?
 
Nei, de stiene dere åpenbart er redd for, de er merkelig nok laget av føtter og ikke sykkeldekk! 
 
Marka bør være for alle, absolutt alle!!!
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